



**RESOLUTION NO. 202122-1
SAFE AND WELCOMING SCHOOLS**

WHEREAS the Salem-Keizer Public Schools Board of Directors was elected by the people to provide leadership and vision for Salem-Keizer schools by enacting policies and promoting educational practices that lead directly to the educational and life success of all K-12 students; and

WHEREAS Salem-Keizer Public Schools is committed to providing safe and welcoming spaces where all students are able to focus on education, secure in the knowledge that the district will support their safety and well-being while providing access and opportunity to high-quality education; and

WHEREAS this commitment means that student success will not be predicted nor predetermined by race, national origin, religion, ethnic and religious dress, ability, economic circumstance, mobility, native language, sexual orientation, immigration status, gender identity, or level of proficiency upon entering school; and

WHEREAS the school board is committed to protecting students' constitutional rights, including their Fourth Amendment right to be free from unreasonable searches and seizures and to access a free public education; and

WHEREAS the school board believes that federal immigration law enforcement activities at Salem-Keizer Public Schools, on transportation routes, on district property and/or during school activities will significantly interfere with the district's ability to provide safe and welcoming spaces and interfere with Salem-Keizer students' rights; and

WHEREAS the school board does not tolerate any form of discrimination, hate speech, racist remarks, including discrimination against ethnic and religious dress, hazing, harassment, intimidation, bullying, cyberbullying or menacing against students; and children exposed to violence and trauma may not feel safe or ready to learn; and these traumatized children's experiences may have impact on other students, adults on district campuses, and the school community who interact or work with them; and

WHEREAS the school board recognizes that national events and the current political climate have caused uncertainty and anxiety for many in our communities, and that we share in the responsibility to respond to these circumstances on behalf of all Salem-Keizer Public Schools educational professionals, students and families to promote healing, harmony, and reconciliation in our community;

NOW, THEREFORE, BE IT RESOLVED the school board expects the district shall do everything in its lawful power to protect Salem-Keizer students' confidential information and ensure that their learning environments are not disrupted by immigration enforcement actions, including, but not limited to, the following:

The district will continue its practice to not ask for, collect, or maintain any information about Salem-Keizer students' or their families' immigration status.

Any request by a federal immigration official (a) for entry into any district school or other district property, (b) to communicate with any student while that student is under the supervision of the district during any school activity or while using district transportation, or (c) for any information about Salem-Keizer students shall immediately be forwarded to the district's legal counsel.

In responding to such requests, the district's legal counsel will not share information or provide access to Salem-Keizer students unless required by law and will direct the district to protect the constitutional and legal rights of Salem-Keizer students. The district's legal counsel will not grant access to Salem-Keizer students unless presented with a valid arrest warrant issued by a federal or state judge or magistrate.

BE IT FURTHER RESOLVED that the district shall provide training and additional resources if needed for existing crisis and emergency response teams in order to help ensure the safety and well-being of Salem-Keizer students who may be impacted by immigration enforcement actions; and

BE IT FURTHER RESOLVED all district staff are diligent in recognizing and addressing discrimination, racism, hazing, harassment, intimidation, bullying, cyberbullying or menacing as per administrative policy (Instruction-A003); staff are informed of and follow the administrative policy (Instruction-A035) related to dealing with non-local law enforcement, including immigration officials who enter any district property, and the administrative policy and procedure related to the handling of complaints (Administrative-ADOS and P008); and

All district staff maintain an organizational culture that treats students and their families with respect, dignity and courtesy and strive to create and nurture an inclusive and welcoming environment for all students, families; and

The superintendent maintains, develops, communicates, and implements administrative policies and procedures that foster a culture that is safe, inclusive, welcoming and celebrates the rich diversity and beliefs found within the Salem-Keizer community; and

The superintendent takes appropriate action to prevent and/or correct conditions, procedures, actions, or decisions that are unlawful, unethical, unsafe, disrespectful, disruptive, undignified or in violation of board or administrative policy; and

The school board is committed to identifying and correcting practices and policies that cause and contribute to opportunity gaps, success gaps and racism in all areas of the district and the school board. The school board acknowledges the trauma caused by systemic racism and acts of racism. The school board commits to learning about the trauma caused by racism, ways to eradicate all forms of racism, and learning about its own biases. The school board further commits to fostering an equitable and inclusive environment for every student, employee, family, and people in our communities.

BE IT FURTHER RESOLVED that the Salem-Keizer Public Schools Board of Directors is fully committed to this resolution and will review, revise if appropriate, and reaffirm this resolution annually.



Osvaldo F. Avila, Chairperson, Board of Directors
Salem-Keizer Public Schools

9/14/21

Date

حيث تم انتخاب مجلس إدارة مدارس سالم-كيزر العامة من قبل الناس لتوفير القيادة والرؤية لمدارس سالم-كيزر من خلال سن السياسات وتعزيز الممارسات التعليمية التي تؤدي مباشرة إلى النجاح التعليمي والحياتي لجميع الطلاب من رياض الأطفال وحتى الصف الثاني عشر ؛ و

حيث تلتزم مدارس سالم كايزر العامة بتوفير مساحات أمنة ومرحبة حيث يكون جميع الطلاب قادرين على التركيز على التعليم ، أمنين بمعرفة أن المنطقة ستدعم سلامتهم ورفاهيتهم مع توفير الوصول والفرصة للحصول على تعليم عالي الجودة ؛ و

وحيث أن هذا الالتزام يعني أن نجاح الطالب لن يتم توقعه أو تحديده مسبقًا من خلال العرق أو الأصل القومي أو الدين أو القدرة أو الظروف الاقتصادية أو التنقل أو اللغة الأم أو التوجه الجنسي أو حالة الهجرة أو الهوية الجنسية أو مستوى الكفاءة عند دخول المدرسة ؛ و

حيث أن مجلس إدارة المدرسة ملتزم بحماية الحقوق الدستورية للطلاب ، بما في ذلك حقهم في التعديل الرابع في التحرر من عمليات التفتيش والمصادرة غير المعقولة والحصول على تعليم عام مجاني ؛ و

حيث يعتقد مجلس إدارة المدرسة أن أنشطة إنفاذ قانون الهجرة الفيدرالية في مدارس سالم-كيزر العامة ، على طرق النقل ، في ممتلكات المنطقة و / أو أثناء الأنشطة المدرسية ستتداخل بشكل كبير مع قدرة المنطقة على توفير مساحات أمنة ومرحبة وتتعارض مع سالم كيزر حقوق الطلاب ؛ و

حيث لا يتسامح مجلس المدرسة مع أي شكل من أشكال التمييز أو خطاب الكراهية أو الملاحظات العنصرية أو المعاكسات أو المضايقات أو الترهيب أو البلطجة أو التسلسل عبر الإنترنت أو التهديد ضد الطلاب ؛ وقد لا يشعر الأطفال المعرضون للعنف والصدمات بالأمان أو الاستعداد للتعلم ؛ وقد يكون لتجارب هؤلاء الأطفال المصابين بصدمات نفسية تأثير على الطلاب الآخرين ، والبالغين في حرم المقاطعات ، والمجتمع المدرسي الذي يتفاعل معهم أو يعملون معهم ؛ و

حيث يدرك مجلس إدارة المدرسة أن الأحداث الوطنية والمناخ السياسي الحالي قد تسببت في عدم اليقين والقلق للكثيرين في مجتمعاتنا ، وأنها تشارك في مسؤولية الاستجابة لهذه الظروف نيابة عن جميع المتخصصين في التعليم في مدارس سالم كايزر العامة والطلاب و العائلات .

الآن ، لذلك ، إذا تم حل المشكلة ، يتوقع مجلس المدرسة أن تبذل المنطقة كل ما في وسعها القانوني لحماية المعلومات السرية لطلاب سالم كايزر والتأكد من أن بيانات التعلم الخاصة بهم لا تتعطل من خلال إجراءات إنفاذ الهجرة ، بما في ذلك ، على سبيل المثال لا الحصر ، الأتي :

ستستمر المنطقة في ممارستها لعدم طلب أو جمع أو الاحتفاظ بأي معلومات حول حالة هجرة طلاب سالم كيزر أو عائلاتهم.

أي طلب من قبل مسؤول الهجرة الفيدرالي (أ) للدخول إلى أي مدرسة منطقة أو ملكية منطقة أخرى ، (ب) للتواصل مع أي طالب أثناء وجود ذلك الطالب تحت إشراف المنطقة أثناء أي نشاط مدرسي أو أثناء استخدام وسائل النقل بالمنطقة ، أو (ج) للحصول على أي معلومات حول طلاب Salem-Keizer يجب إرسالها على الفور إلى المستشار القانوني للمنطقة. استجابةً لمثل هذه الطلبات ، لن يقوم المستشار القانوني للمنطقة التعليمية بمشاركة المعلومات أو توفير الوصول إلى طلاب Salem-Keizer ما لم يكن ذلك مطلوبًا بموجب القانون وسيوجه المنطقة لحماية الحقوق الدستورية والقانونية لطلاب Salem-Keizer. إن يمنح المستشار القانوني للمقاطعة حق الوصول إلى طلاب سالم كايزر ما لم يتم تقديم مذكرة اعتقال سارية المفعول صادرة عن قاضٍ أو قاضٍ فيدرالي أو ولاية.

كن أيضًا قد تقرر أن توفر المنطقة التدريب والموارد الإضافية إذا لزم الأمر لفرق الاستجابة للأزمات والطوارئ الحالية من أجل المساعدة في ضمان سلامة ورفاهية طلاب سالم كيزر الذين قد يتأثرون بإجراءات إنفاذ الهجرة ؛ و

يجب أن يتم حلها أيضًا جميع موظفي المنطقة يجتهدون في التعرف على التمييز والعنصرية والمضايقات والمضايقات والتخويف والتسلط والتسلط عبر الإنترنت أو التهديد وفقًا للسياسة الإدارية (Instruction-A003) ومعالجتها ؛ يتم إبلاغ الموظفين بالسياسة الإدارية

(Instruction-A035) واتباعها فيما يتعلق بالتعامل مع جهات إنفاذ القانون غير المحلية ، بما في ذلك مسؤولي الهجرة الذين يدخلون أي ملكية مقاطعة ، والسياسة الإدارية والإجراءات المتعلقة بمعالجة الشكاوى (ADOS) و (ADOS P008) ؛ و

يحافظ جميع موظفي المنطقة على ثقافة تنظيمية تعامل الطلاب وعائلاتهم باحترام وكرامة ولطف ويسعون جاهدين لإنشاء ورعاية بيئة شاملة ومرحبة لجميع الطلاب والأسر ؛ و

يحافظ المشرف ويطور ويواصل وينفذ السياسات والإجراءات الإدارية التي تعزز ثقافة أمنة وشاملة وترحب وتحتفل بالتنوع والمعتقدات الغنية الموجودة في مجتمع سالم كيزر ؛ و

يتخذ المشرف الإجراء المناسب لمنع و / أو تصحيح الظروف أو الإجراءات أو القرارات أو القوانين أو غير الأخلاقية أو غير الآمنة أو غير المحترمة أو التخريبية أو غير الكريمة أو التي تنتهك مجلس الإدارة أو السياسة الإدارية ؛ و

يلتزم مجلس إدارة المدرسة بتحديد وتصحيح الممارسات والسياسات التي تسبب وتساهم في فجوات الفرص وثغرات النجاح والعنصرية في جميع مناطق المنطقة ومجلس المدرسة. يعترف مجلس المدرسة بالصدمة التي تسببها العنصرية النظامية وأعمال العنصرية. يلتزم مجلس المدرسة بالتعرف على الصدمة التي تسببها العنصرية ، وطرق القضاء على جميع أشكال العنصرية ، والتعرف على التحيزات الخاصة به. يلتزم مجلس إدارة المدرسة أيضا بتعزيز بيئة عادلة وشاملة لكل طالب وموظف وعائلة وأفراد في مجتمعاتنا .

كن أيضا قد تقرر أن مجلس إدارة مدارس سالم-كيزر العامة ملتزم تماما بهذا القرار وسيقوم بمراجعة هذا القرار ومراجعته إذا كان ذلك مناسباً وإعادة تأكيده سنوياً .



، رئيس مجلس الإدارة Osvaldo F. Avila
مدارس سيلم-كيزر العامة

9/14/21

التاريخ



RESOLUTION NO. 202122-1
SAFE AND WELCOMING SCHOOLS
ak JIKUUL KO REKŌJPAROK IM̄ REJ KARUWAINENE

ÄINWŌT KE Board of Director ro an Jikuuļ ko an Kien ilo Salem-Keizer kar kălet er jăn ippăn armej ro űan aer kŏműan jermal in tŏl im̄ vision űan jikuuļ ko an Salem-Keizer ilo aer kŏműan kakien ko im̄ kŏmmejajaiki jermal ko an jikuuļ me rej tŏl ļok űan kŏműan an aolep rijikuuļ ro ilo kilaaļ K-12 wŏnűaanļok ilo jikuuļ im̄ ilo mour ko aer; im̄

ÄINWŌT KE Jikuuļ ko an Kien ilo Salem-Keizer ej kŏttŏpar bwe en kŏműan jikin ko renaaj kŏjparok im̄ karuwainene im̄ bwe aolep rijikuuļ ro ren lukkuun leļok űan jikuuļ, im̄ kapen jeļă eo bwe district in enaaļ jipaű kŏn kŏjparok im̄ ajmour eo aer im̄ barăinwŏt kŏpeļļok iaļ im̄ iien aer tŏpar jeļăļokjen ko reműantata; im̄

ÄINWŌT KE kŏttŏpar in ej meļeļe in bwe wŏnűaanļok ko an rijikuuļ reban antoone ļok ak űŏkaj in kapene pedped wŏt ioon race ak armej in ia, iaļ ta eo ej itok jăn e, kabuű ta, ethnic ak kurup in armej ta im̄ wăween nuknuk ekkar űan tŏmak ko aer, maroű ko an, űwelle, joűan an maroű űakŭtkŭt, kajin ta eo an, ej eműaan ak kŏră ke, jekjek eo epăd ie äinwŏt juon immigrant, ej kile e make eműaan ak kŏră ke, ak joűan kapeel ko an ilo an deļoűe jikuuļ; im̄

ÄINWŌT KE board eo an jikuuļ ej kŏttŏpar űan an kŏjparok jim̄we ko an rijikuuļ ro ilo jemenei eo, ekoba jim̄we eo aer ilo Fourth Amendment űan aer anemkwoj jăn jermal in etale ko im̄ kalbuuļ ilo ejjeļok unin im̄ űan aer maroű păd ilo jikuuļ ko an kien ilo ejjeļok oűăan; im̄

ÄINWŌT KE board eo an jikuuļ ej tŏmak bwe űakŭtkŭt ko an jermal in kakijűeűeļok kakien ko an federal immigration law ilo Jikuuļ ko an Kien ilo Salem-Keizer, ilo iaļ in űakŭtkŭt ko an wa ko waan jikuuļ, ilo jikin ko an district in im̄/ak ilo űakŭtkŭt ko an jikuuļ renaaj lukkuun kapaű maroű eo an district in űan kŏműan bwe jikin ko an ren păd ilo jekjek eo ekŏjparok im̄ ej karuwainene im̄ enaaļ barăinwŏt kapaű jim̄we ko an rijikuuļ ro an Salem-Keizer; im̄

ÄINWŌT KE board eo an jikuuļ ej jab eműan ippăn jabdewŏt jekjek in discrimination ak kalijŏkļok, kŏnono in kwaļok dike, kŏnono in kŏnanaik armej in iaļ ko jet, ekoba kalijŏkļok űae ethnic kurup ko im̄ wăween nuknuk ko ekkar űan tŏmak ko an armej, kŏmmatŏr, kaabűŏűŏ, kamijak, kŏwadoű, kŏwadoű ilo mejatoto ak kaleļűŏű rijikuuļ ro; im̄ ajri ro rej lo kŏkkure ko im̄ bŭromŏj ak trauma remaroű jab eűjake aer păd ilo kŏjparok ak pojak in katak; im̄ jekjekin ajri rein rebŭromŏj remaroű jelet rijikuuļ ro jet, rŭtto ro ilo meļan ko an district in, im̄ jukjukinpăd eo an jikuuļ me rej kŏnono ippăer ak jermal ippăer; im̄

ÄINWŌT KE board eo an jikuuļ ej kili iien ko reļļap an aelŏn in im̄ mejatoto eo ej waļok tok jăn jermal ko an rikien ro ekar kŏműan pok im̄ bŭromŏj űan elŏn iaan jukjukinpăd ko ad, im̄ bwe ej ad woj aolep eddo űan uwaak űan jekjek kein ilo etan aolep rijermal ro, rijikuuļ ro im̄ baamle ko an Jikuuļ ko an Kien ilo Salem-Keizer to kŏketak jukjukinpăd in ad bwe en wor kăajmour, ippăn doon, im̄ meļeļe ippăn doon;

KIIŌ, KŌN MEN IN, EN ALIKKAR IM̄ UWAAK bwe board eo an jikuuļ ej kŏtmene bwe district in enaaļ aikuļ in kŏműani aolep men ilo kajoor ko an iumwin kien űan kŏjparok meļeļe ko raorŏk im̄ rettino an rijikuuļ ro an Salem-Keizer im̄ kalikkar bwe jikin jikuuļ ko aer en jab wor kapaűpaű ko jăn jermal in kakijűeűeļok kakien ko ippăn immigration, im̄ ekoba, bŏtaab ej jab men kein wŏt, im̄ rej ellaajrak;

District in enaaj wönmaanʒok kön imminene eo an ilo an jab kajjitök kön, ak aintok, ak däpij jabdewöt mejeje ko kön jekjekin immigration status eo an rijikuuʒ ro an Salem-Keizer ak ko an baamle ko aer.

Jabdewöt kajjitök jän ippän rijerbal in federal immigration (a) ñan deʒoñ ilo jabdewöt jikuuʒ an district in ak jikin ko jet an district in, (b) ñan aer kõnono ippän jabdewöt rijikuuʒ ilo an rijikuuʒ eo päd iurwin pein district in ilo jabdewöt makütüküt an jikuuʒ ak ilo an kõjparok ak uwe ilo wa ko waan district in, ak (c) ñan puköt jabdewöt mejeje kön rijikuuʒ ro an Salem-Keizer innäm enaaj aikuj in mōkaj iḡ leʒok e ñan legal counsel eo an district in.

Ilo ad uwaak ñan kain kajjitök röt kein, legal counsel eo an district in eban kwaʒok jabdewöt mejeje ak kõmman iaʒ in aer tōpar rijikuuʒ ro an Salem-Keizer ijellōkin wöt ñe emenin aikuj iurwin kakien iḡ naaj tōl district in ñan an kõjparok jiwwe ko an rijikuuʒ ro an Salem-Keizer iurwin jemenei eo iḡ iurwin kakien ko. Legal counsel eo an district in eban kõpeʒok iaʒ ñan tōpar rijikuuʒ ro an Salem-Keizer ijellōkin wöt ñe ewor juon arrest warrant eo ekāäl iḡ ekar kõmman jän juon jej (judge) ak magistrate an federal ak state.

EN ALIKKAR Iḡ UWAAK ʒOK WÖT bwe district in enaaj aikuj in kõmman kamminene iḡ menin jipañ ko jet ejañne emenin aikuj ñan jorrāän ko reʒap rej bōk jikin iḡ ñan tiim in lolorjake idiñ ko ñan aer maroñ jipañ kalikkar bwe en wor kõjparok iḡ emman ñan ājmour eo an rijikuuʒ ro an Salem-Keizer me remaroñ in ʒap an jermal in kakijñeñeʒok kakien ko an immigration jelet mour ko aer; iḡ

EN ALIKKAR Iḡ UWAAK ʒOK WÖT bwe aolep rijerbal ro an district in rej tiljek ilo aer kile iḡ jerbale discrimination ak kalijōkʒok, kõnanaik armej in laʒ ko jet, kõmmatōr, kaabñōñō, kamijak, kōwadoñ, kōwadoñ ilo mejatoto ak kaleñōñ ekkar ñan kakien eo ad ña etan administrative policy (Instruction-A003); rijerbal ro rejeʒā kake iḡ renaaj ʒoore kakien eo ad ña etan administrative policy (Instruction-A035) eo ekkejeʒok ilo wāween jermal ippän rijerbal in kakijñeñeʒok kakien ko iḡ rej jab bukwōn kein ad, ekoba rijerbal in immigration ro me rej deʒoñe jabdewöt jikin ko jikin district in, iḡ kakien ak administrative policy iḡ wāween jermal ko ad ilo wāween ad lolorjaki abñōñō ko (Administrative-ADOS and P008); iḡ

Aolep rijerbal ro an district in renaaj kautiej ḡantin ekkarōk ko kobban doulul in me enaaj kwaʒok aer kautiej, kaorōk, iḡ meanwōd ñan rijikuuʒ ro iḡ wönmaanʒok wöt iḡ kõmman iḡ däpij wöt mejatoto in kobaiktok iḡ karuwainene tok aolep rijikuuʒ ro, iḡ baamle ko; iḡ

Superintendent eo ej wönmaanʒok wöt iḡ kõmmane, kõmmanʒok, kõjjeʒā kake, iḡ kōkāäl kakien ko iḡ wāween jermal ko me rej jutak kön juon ḡanit eo ekōjparok, ekobaik aolep, ej karuwainene iḡ ej ḡweiee kön elōñ armej in laʒ ko roktak jän doon iḡ tōmak ko me rej päd ilowaan jukjukinpäd eo an Salem-Keizer; iḡ

Superintendent eo ej kõmman jermal ko rekkar ñan bōbrae iḡ/ak kajiwwe jekjek ko, wāween jermal ko, makütüküt ko, ak kālet ko me rej jab ekkar ñan kien, rej jab jiwwe, rej jab kõjparok, rej jab kautiej, rej kapañpañ, rekajjookok ak rej menin jumae board eo ak kakien ko an jikuuʒ; iḡ

Board eo an jikuuʒ ej kōttōpar ñan an puköt iḡ kajiwwe jermal ko iḡ kakien ko me rej kõmman ak jipañ kõmman kōtaan kapeel ko, kōtaan wönmaanʒok ko iḡ racism ak kõnanaik armej in laʒ ko jet ilo aolep jikin ko jikin district in iḡ ilo board eo an jikuuʒ. Board eo an jikuuʒ ej kile trauma eo ej waʒok tok jän systemic racism ak būromōj eo ej waʒok jän an wor kõnana armej in laʒ ko jet iḡ ej waʒok ilo jekjekin an aolep men jermal iḡ ilo kõmman ko rej kwaʒok aer kõnana kön racism. Board eo an jikuuʒ ej kōttōpar ñan an ekkatak kake trauma ak būromōj ko rej waʒok jän racism, iḡ wāween ko ñan joʒok aolep jekjekin racism, iḡ ekkatak

kake kälet ko an board make im ta ko ej jutak kaki. Board eo an jikuu| ej wönmaan|ok wöt im köttöpar ñan kömanman|ok mejatoto in kömman emman ñan aolep im kobaik tok aolep rijikuu|, rijerbal, baamle, im armej ro ilo jukjukinpäd eo.

EN ALIKKAR IM UWAAK LOK WÖT bwe Board of Director ro an Jikuu| ko an Kien ilo Salem-Keizer en lukkuun köttöpar ñan emman|ok in im naaj bar etale, im kömman kajjimwe ejaññe ekkar, im jaake maantak resolution in aolep iio.



Osvaldo F. Avila, Chairperson, Board of Directors
Salem-Keizer Public Schools

9/14/21

Rainin